

3 RASLETINDEN 2105 moh



ca. 8,3 km en vei

approx. 8.3 km one way

ca. 8,3 km pro Strecke



ca. 3,5 timer opp

approx. 3.5 hrs. up

ca. 3,5 Stunden hoch



ca. 725 høydemeter

approx. 725 meters

ca. 725 m



fra ca. 8–10 år

from approx. 8–10 years

ab ca. 8–10 Jahren

GPS-coordinates starting point 32v 489937 6806235

GPS-coordinates summit 32v 483947 6806838



Rasletinden er en av de enkleste 2000-topper å bestige og en av de få som har en merket rute til topps.

Følg Fv51 til toppen av Valdresflye og parker der Vandrehjemmet var før (nå revet). På andre siden av veien er det en diger steinvarde og skilt mot Rasletinden. Følg den T-merkede ruta over Flye, opp til Steindalen og via ryggen nord for denne til fortoppen Rasletinden øst (2010 moh) og derfra videre til toppen. Returen går via samme vei.



Rasletinden is one of the easiest 2000m peaks to climb and is also one of the few that has a marked route to the top.

Follow the road Fv51 to the top of Valdresflye and park at the old youth hostel car park. On the other side of the road there is a large stone cairn and a sign towards Rasletinden. Follow the T-marked route climbing above Flye up to Steindalen, which then takes you up and around the back-side to the first peak Rasletinden East (2010 moh). From there continue west to the top. Follow the same route back on your return.



Der Rasletind ist einer der einfachsten Zweitausender Norwegens und einer der wenigen mit einer markierten Wanderroute zum Gipfel.

Fahren Sie auf der Straße 51 zum höchsten Punkt der Passtraße über die Valdresflye und parken Sie dort, wo früher die Jugendherberge stand (jetzt abgerissen). Auf der gegenüberliegenden Straßenseite steht eine große Steinwarte und ein Wegweiser zum Rasletinden. Folgen Sie der mit roten T's markierten Route über die Hochebene, zum Steindalen hinauf und weiter bergan auf dem Ostrücken des Massivs über den Vorgipfel Rasletinden Øst (2010 m, schönere Aussicht von hier) zum Hauptgipfel. Der Rückweg verläuft auf der gleichen Route.



